
PROTOKÓŁ   NR XXVII.2013 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu , 

która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu  Miejskiego w 
Tłuszczu w dniu 17 grudnia  2013 roku.  

 
 

Początek  godz. 13.00 

Zakończenie  godz.  15.35 
 

 

            W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  15 radnych  uczestniczyło 
15 radnych, co stanowi  100  %  składu radnych. 
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości  
zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad1.Otwarcia XXVII Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał 
Przewodniczący  Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku  z 
czym obrady i podejmowane uchwały będą prawomocne. 
 
Następnie Przewodniczący Rady powitał Pana Piotra Orzechowskiego, wójta 
Gminy Strachówka wraz  z Prezesem OSP Panem Mieczysławem Sasinem i 
Panem Januszem Szczęsnym, radnego  powiatu wołomińskiego Pana Janusza 
Tomasza Czarnogórskiego oraz wszystkich obecnych .  
 
Przewodniczący Rady odczytał  porządek obrad.  
 
Radny Tadeusz Groszek zgłosił wniosek : 
 

I. o wprowadzenie do porządku  obrad projektu uchwały w sprawie  
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Tłuszczu na 2014 rok.  

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Groszka. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady odczytał  porządek obrad po naniesieniu powyższych 
zmian, który przedstawia się następująco:   
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji  Rady Miejskiej w Tłuszczu ( protokół do  
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    wglądu w pok.38). 
4. Podjęcie uchwał:  
a)  w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu na 2013-2014 rok pn.  
     „Kompleksowe formy integracji społeczno-zawodowej w środowisku  
     lokalnym”- projekt pilotażowy Model Lokalnej Współpracy w ramach        
     Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki; 
b)  w sprawie przyjęcia zadania Gminy Wołomin w zakresie dowożenia osób      
      niepełnosprawnych z terenu Gminy Wołomin;  
c)  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu  Profilaktyki i Rozwiązywania  
     Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014;  
d)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w drodze      
      przetargu położonej w obrębie 0001, Tłuszcz; 
e)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w   
     drodze przetargu w obrębie 0001,Tłuszcz;  
f)  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2013; 
g)  w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr XX.213.2012  
      z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  
     Gminy Tłuszcz na lata 2013-2023; 
h)  uchwała budżetowa Gminy Tłuszcz na rok 2014; 
i)  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2014- 
    2023; 
j)  w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem; 
k) w sprawie określenia trybu powoływania i odwoływania członków zespołu  
    interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania; 
l)  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w  
    rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2013-2016; 
m) w sprawie nadania Statutu Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Tłuszczu; 
n)  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  Rady Miejskiej w  
     Tłuszczu na 2014 rok. 
5. Plany pracy Komisji Rady na 2014 rok. 
6. Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje. 
7. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
8. Zamknięcie obrad.  
 
 
Rada Miejska w Tłuszczu porządek po zmianach przyjęła jednogłośnie. 
 
Ad2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym od 
dnia 14 listopada 2013 r.  do dnia 17 grudnia 2013 r.  przedstawił Burmistrz 
Paweł Marcin Bednarczyk, według załącznika nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Głos zabrał  wójt Gminy Strachówka, podziękował uroczyście Burmistrzowi, 
Przewodniczącemu Rady i całej Radzie za poprawę przejezdności drogi łączącej 
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miejscowość  Borucza z  miejscowością Jaźwie, Gmina Tłuszcz oraz złożył 
życzenia świąteczne.  
 
Ad3. Protokół z XXVI  Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Ad4. Podjęcie uchwał: 
 

a) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu na 2013-2014 rok  
pn. „Kompleksowe formy integracji społeczno-zawodowej w 
środowisku lokalnym” – projekt pilota żowy Model Lokalnej 
Współpracy w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII.321.2013  w 
sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu na 2013-2014 rok pn. 
„Kompleksowe formy integracji społeczno-zawodowej w środowisku lokalnym” 
– projekt pilotażowy Model Lokalnej Współpracy w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

b) w sprawie przyjęcia zadania Gminy Wołomin w zakresie 
dowożenia osób niepełnosprawnych z terenu Gminy Wołomin  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr XXVII.322.2013 w 
sprawie przyjęcia zadania Gminy Wołomin w zakresie dowożenia osób 
niepełnosprawnych z terenu Gminy Wołomin, załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 

c) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2014  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII.323.2013  w 
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2014,  załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
w drodze przetargu położonej w obrębie 0001,Tłuszcz  

  
Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII.324.2013 w 
sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w drodze 
przetargu położonej w obrębie 0001 Tłuszcz, załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
 

e) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowych w drodze przetargu w obrębie 0001 Tłuszcz 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Radny Tadeusz Groszek zapytał Burmistrza, co z mieszkańcami, którzy obecnie 
mieszkają przy ulicy Mickiewicza.  
 
Burmistrz  odpowiedział, że jeżeli przy sprzedaży pierwszej nieruchomości nie 
otrzymalibyśmy wystarczających środków finansowych na pokrycie zadań 
inwestycyjnych ujętych w projekcie budżetu gminy na 2014 rok, to wtedy 
będziemy musieli się zastanowić nad sprzedażą tych nieruchomości i dlatego 
jest przygotowany ten projekt uchwały. Na dzień dzisiejszy jest to tylko zgoda 
Rady na zbycie tych nieruchomości, ale czy będą one sprzedawane każda 
oddzielnie, czy wszystkie razem, decyzji jeszcze nie ma i na pewno będę się 
konsultował z radnymi. Jeśli zajdzie potrzeba  sprzedaży tych trzech działek 
razem, wtedy trzeba będzie zapewnić mieszkańcom budynku drewnianego przy 
ulicy Mickiewicza mieszkania komunalne. Takich mieszkań na dzień  dzisiejszy  
nie ma.  
 
Radny Robert Szydlik zapytał, czy podejmując tą uchwałę Rada daje 
Burmistrzowi wolną rękę na sprzedaż tych nieruchomości łącznie lub 
oddzielnie. Powiedział, że sam  jest zwolennikiem sprzedaży łącznej, gdyż 
można uzyskać większą kwotę i o ile przy głosowaniu nad pierwszą działką nie 
miał wątpliwości, o tyle teraz musi się zastanowić.  
 
Burmistrz odpowiedział, że w chwili obecnej nie ma takiej konieczności, aby tą 
uchwałę dzisiaj podjąć. 
  
Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za” 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się” podjęła Uchwałę  Nr XXVII.325.2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w drodze przetargu w 
obrębie 0001 Tłuszcz, załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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f) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na  

               rok 2013  
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr XXVII.326.2013  
w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2013, załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

g) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr 
XX.213.2012 z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2013-2023   

 
Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr XXVII.327.2013 w 
sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr XX.213.2012 z dnia 28 
grudnia 2012 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz 
na lata 2013-2023, załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 

h) Uchwała Budżetowa Gminy Tłuszcz na rok  2014 
 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Radny Mirosław Sobczak złożył wniosek: 
 
 o wprowadzenie zmian w Uchwale Budżetowej na rok 2014 polegających na: 

-zmniejszeniu w dziale 600 rozdział 60016 §4270 z zadania pod nazwą zakup 
usług remontowych o kwotę 214 000 zł po zmianie plan wynosi 386 000 zł  

-zmniejszeniu w dziale 600 rozdział 60016 §4300 pod nazwą zakup usług 
pozostałych o kwotę 61 000 zł po zmianie plan wynosi 139 000 zł załącznik nr 2 
uchwały budżetowej 

-zmniejszeniu załącznik nr 3 dział 600 rozdział 60016 §6050 pozycja 9 
załącznika nr 3 z zadania pod nazwą budowa chodnika przy ulicy Lipowej i 
Wiśniowej o kwotę 60 000 zł i po zmianie plan wynosi 40000 zł oraz 
zmniejszeniu w dział 900 rozdział 90015 §6050 z zadania pod nazwą budowa 
oświetlenia w ul. Kacza Parkowa Wesoła Okopowa pozycja 47 załącznika nr 3 o 
kwotę 60 000 zł po zmianie plan wynosi 15 000 zł i przeniesieniu kwot do; 
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• kwoty 50 000zł z dział 600 rozdział 60016 §6050 z zadania pod nazwą 
budowa chodnika przy ulicy Lipowej i Wiśniowej w Jasienicy na nowe 
zadanie i utworzenie kolejnej pozycji załącznik nr 3 pod nazwą 
Wykonanie projektu i podbudowy ul. Piekarska w Tłuszczu 

• kwoty 10 000zł do dział 926 rozdział 92695 §6050 do nowego zadanie 
pod nazwą Wykonanie podbudowy na płycie boiska w Jarzębiej Łące 

przeniesienia z kwoty 60 000 zł z dział 900 rozdział 90015 §6050 z zadania pod 
nazwą budowa oświetlenia w ul. Kacza Parkowa Wesoła Okopowa w Jasienicy 
na ; 

• kwoty 40 000 zł do dział 600 rozdział 60016 §6050 nowe zadanie Projekt 
i utwardzenie placu przy cmentarzu w Tłuszczu załącznik nr 3  

• kwoty 20 000zł do dział 600 rozdział 60016 §6050 do działu 600 rozdział 
60016 §6050 na nowe zadanie pod nazwą Asfaltowanie ul. Diamentowej 
w Tłuszczu załącznik nr 3 

przeniesienia zmniejszonej z dział 600 rozdział 60016 § 4270 z kwoty 214 000 zł 
do zadań kwot ; 

• kwoty 25 000zł do nowo utworzonego zadania pod nazwą Asfaltowanie ul. 
Diamentowej w Tłuszczu całkowity plan na zadanie wynosi 45 000 zł 

• kwoty 15 000zł do dział 600 rozdział 60016 §6050 na nowe zadanie 
Wykonanie projektu ul. Zagłoby w Tłuszczu 

• kwoty 50 000zł do dział 600 rozdział 60016 §6050 na nowe zadanie 
Wykonanie projektu ul. Łąkowej w Jasienicy i realizacji przedsięwzięcia z 
zastosowaniem” spec ustawy” 

• kwoty 52 500zł do dział 600 rozdział 60016 §6050 na nowe zadanie 
Wykonanie podbudowy z destruktu ulic Przejazdowej Okopowej i Leśnej 
w Jasienicy 

• kwoty 15 000zł do dział 600 rozdział 60016 §6050 na nowe zadanie 
Wykonanie projektu drogi do Stasinowa odcinka od przepustu na końcu ul 
Z. Solarzowej do zabudowań w Stasinowie do realizacji z zastosowaniem 
„spec ustawy,, 

• kwoty 15 000zł do dział 600 rozdział 60016 §6050 na nowe zadanie 
Wykonanie projektu drogi ul. Dworskiej w Miąsem do realizacji z 
zastosowaniem „spec ustawy,, 

• kwoty 6 000 zł do dział 921 rozdział 92109 §6050 do zadania pod nazwą 
Zakup materiałów budowlanych i wykonanie prac budowlanych 
związanych z budową WDK w Miąsem całkowity nakład z funduszem 
sołeckim w kwocie 16 471,41 wyniesie 36 471,41 

• oraz wnioskuję o zamianę w pozycji 64 przeniesienia kwoty 14 000 zł 
załącznika nr 3 z dochodów ze sprzedaży mienia na dochody własne a 
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wpisanie w pozycji 18 zmniejszenia z kwoty 60 000 zł o kwotę 14 000zł z 
dochody własnych do dochodów ze sprzedaży mienia  

• kwoty 20 000zł do dział 900 rozdział 90095 §6050 do zadania pod nazwą 
Budowa placu zabaw przy osiedlu Klonowa w Tłuszczu załącznik nr 3 
pozycja 55 i po zmianie całkowity plan na zadanie wynosi 70 000zł 

• kwoty 15 500zł do dział 754 rozdział 75412 §6050 na nowe zadanie pod 
nazwą Modernizacja budynku OSP Kozły z wymianą pokrycia dachu wraz 
z adaptacją poddasza 

przeniesienia z zmniejszonej z działu 600 rozdział 60016 §4300 pod nazwą 
Zakup usług pozostałych z kwoty 61 000zł załącznik nr 2 uchwały budżetowej 
do;  

• kwoty 34 000zł do dział 754 rozdział 75412 §6060 do zadanie pod nazwą 
Modernizacja budynku OSP Kozły z wymianą pokrycia dachu wraz z 
adaptacją poddasza całkowity nakład na zadania 45 000 zł 

• kwoty 15 000zł do dział 801 rozdział 80101 §6050 na nowe zadanie pod 
nazwą Adaptacja pomieszczenia z przeznaczeniem na bibliotekę szkolną w 
budynku Szkolno-Przedszkolnym w Kozłach 

• kwoty 7 000zł do dział 921 rozdział 92109 §6050 do zadanie pod nazwą 
Zakup kontenera na świetlicę wiejską poz. 65 załącznik nr 3 całkowity 
nakład na zadania 19 000 zł 

• kwoty 5 000zł do dział 900 rozdział 90095 §6050 do nowego zadanie pod 
nazwą Doposażenie placu zabaw w Rysiu  

• kwoty 5 000zł do dział 921 rozdział 92116 §2480 do zwiększenia dotacji 
podmiotowej do Biblioteki Publicznej w Tłuszczu z przeznaczeniem na 
doposażenie Filii Biblioteki w Jarzębiej Łące po zmianie plan wynosi 620 
000zł 

ponadto wnioskuję wprowadzenie zmian w stosownych załącznikach oraz z 
uwagi na ilość zmian o głosowanie blokiem. 
 
Radna Danuta Opłotna zwracając się do Radnego Sobczaka powiedziała, że tych 
przeniesień nie konsultował z nią i wobec tego niech te środki przenosi w swoim 
okręgu wyborczym w Miąsem, a budżet w Jasienicy niech zostawi w spokoju. 
Przeciwna jest tym zmianom i zgłosiła wniosek: 
 
aby te zmiany głosować pojedynczo. 
 
Burmistrz poinformował, że przedstawiony przez niego projekt budżetu był 
wielokrotnie uzgadniany z radnymi i wiadomo, że wszystkich się nie zadowoli,  
ale to co teraz proponuje radny Sobczak jest trochę  niepoważne. Zapytał, po co 
były te spotkania i stracony czas i dodał: „Ja jako Burmistrz nie wyrażam zgody 
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na żadne zaproponowane przez Pana zmiany i mam pytanie, wczoraj była 
Komisja Budżetu i Inwestycji i wspólnie się na niej spotkaliśmy, ja, Pani 
Skarbnik i nie było żadnej propozycji zmian do budżetu.  Pytanie proste, po co 
się wczoraj Państwo spotkaliście i za co wzięliście pieniądze.”  
 
Radny Stefan Mikiciuk zgłosił wniosek :  
 
 o oddalenie w całości wniosku radnego Mirosława Sobczaka i podjęcie 
Uchwały Budżetowej na 2014 rok w takim kształcie jaki został wypracowany na 
tych trzech spotkaniach. 
 
Radny Mirosław Sobczak zawnioskował:  
 
o głosowanie kolejnych wniosków.  
 
Radny Robert Szydlik zwrócił się do radnego Mirosława Sobczaka o 
wyjaśnienie, o ile się zmieniły w okręgach czy miejscowościach te środki, 
ponieważ odczytanie zmian i przeniesień do działów i paragrafów nie dla 
wszystkich jest czytelne i zrozumiałe i nie ma pewności, czy właściwie by 
głosował. Podkreślił, że gdyby teraz przedstawiono, ile każdy z radnych 
otrzymał środków na swój okręg wyborczy wynikających z projektu budżetu i  
jakie były proponowane różne zmiany podczas kolejnych spotkań , to byśmy 
wiedzieli, czy zostały one uwzględnione, czy nie.  
 
Radny Sobczak odpowiedział, że zmiany przez niego zaproponowane, które 
były konsultowane  z radnymi, doprowę zrobić i odczytał zaproponowane 
wydatki w poszczególnych okręgach.  
Dariusz Kur 29 500 zł, 
Mirosław Sobczak  84 000 zł  
Robert Szydlik 100 000.zł  
Tadeusz Groszek  55 000.zł  
Mirosław Szczotka 17 500 zł  
Tadeusz Sasin  105 000 zł  
Waldemar Sitek  50 000 zł  
Pani radnej Opłotnej odpowiedział: „Proszę Pani, po zmianie w Pani okręgu w 
wydatkach pozostaje 175 000 zł. Zmiany jakie zaproponowałem, dają radnym 
kwotę ok. 120 000 zł na wydatki majątkowe” 
 
Burmistrz powiedział, że zacytowane przez radnego Sobczaka kwoty nie 
przedstawiają faktycznie nakładów, które mają być poniesione w przyszłym 
roku w danych okręgach, gdyż trzeba wziąć pod uwagę to, że w niektórych 
okręgach toczą się lub toczyły bardzo duże inwestycje np. w tym roku na terenie 
okręgu wyborczego Dariusza Kura wybudowano SUW w Kozłach, jest 
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budowany wodociąg, na przyszły rok zabezpieczone są środki, które mogą być 
wydatkowane na uzupełnienie tej sieci wodociągowej. Na terenie miasta Tłuszcz 
jest budowana hala sportowa i z tej inwestycji będą korzystały wszystkie dzieci 
z całej gminy i rozdzielanie tych środków na radnych, jest nie do końca  w 
porządku.  
 
Radny Dariusz Kur odnosząc  się do wypowiedzi Burmistrza powiedział, że w 
tym roku budżetowym zgodził się  na te cięcia, jak to określił Burmistrz, ale w 
przyszłym roku na ten układ nie wyraża zgody.  
 
Burmistrz odpowiedział, że to nie on dokonał takiego ustalenia, że wszystkie 
oszczędności z budowy SUW w Kozłach będą przeznaczone  na SUW w 
Łysobykach. Takie ustalenie było podejmowane wspólnie i dzisiaj nie można 
mówić, że dlatego wodociąg w Pana okręgu nie został wykonany w całość, 
zakończył Burmistrz. 
 
Radny Rober Szydlik odniósł się do ostatniej wypowiedzi Burmistrza i 
powiedział, że to Burmistrz złożył tę propozycję na spotkaniu z radnymi w 
sprawie budżetu w 2012 roku i zapytał , kto z Państwa jest za przeznaczeniem 
środków z oszczędności budowy SUW w Kozłach na SUW w Łysobykach.  
Radni nie mieli czasu żeby się zastanowić i pomimo, że to nie miało mocy 
prawnej, to dla mnie miało moc umowy ustnej. Wtedy głosowałem przeciwko 
ponieważ wiedziałem, że jest to kierowanie środków dalej od mojego okręgu   
wyborczego również, a w tym roku broniłem tego, ponieważ  zapadła umowa 
większością głosów, dodał radny. 
 
Burmistrz powiedział, że danego słowa dotrzymuje. Środki na SUW w 
Łysobykach znalazły się w projekcie budżetu. Na tym spotkaniu rozmawiano o 
wielu rzeczach, nie tylko o sieci wodociągowej, ale także min. o budowie 
łącznika w Mokrej Wsi, zapadły takie deklaracje i to również wpisałem do 
budżetu i wpf.  
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Sobczaka:  
 
 o wprowadzenie zmian w Uchwale Budżetowej na rok 2014.  
 
Sekretarz interweniował i powiedział, że najdalej idącym wnioskiem, jest 
wniosek radnego Stefana Mikiciuka: 
 
 o oddalenie w całości wniosku radnego Mirosława Sobczaka i ten wniosek w 
pierwszej kolejności powinien być głosowany. 
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Pani Sylwia Barcz Popiel, radca prawny uznała, że wniosek radnego Mirosława 
Sobczaka powinien być w pierwszej kolejności głosowany. 
 
Przewodniczący Rady uwzględnił wypowiedź radcy prawnej i poddał pod 
głosowanie wniosek radnego Mirosława Sobczaka. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 6 głosach „za”, 7 głosach „przeciw” i 2 głosach 
„wstrzymujących się” wniosku nie przyjęła.  
 
Pani radca prawny powiedziała, że w tym momencie wniosek radnego 
Mikiciuka jest bezprzedmiotowy.  
 
Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy zgłosiła wniosek: 
 
o wprowadzenie zmiany dotyczącej dotacji dla ZGKiM w Tłuszczu. W projekcie 
uchwały budżetowej jest zapisana dotacja na utrzymanie Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych w kwocie 50 000 zł i przeniesienie tych środków  
z działu 700 rozdział 70001  paragraf  2650 do rezerwy ogólnej dział 758 
rozdział 75818 paragraf 4810. 
 
Radny Mirosław Szczotka zgłosił wniosek : 
 
o przeniesienie z działu 600 rozdział  60016 paragraf  6050 środków z kredytu w 
kwocie 400 000 zł z  zadania pn. „budowa ulicy Tłuszczańskiej w Chrzęsnem” 
zał. Nr 3  do działu 700 rozdział 7001 paragraf 6210 jako dotacja celowa dla 
ZGKiM w Tłuszczu na nowe zadanie pn. „remont SUW w Tłuszczu” zał. nr 4 . 
Ponadto  wnioskuję o wprowadzenie zmian w stosownych załącznikach.  
 
Radny Henryk Wójcik zgłosił wniosek: 
 
o odrzucenie wniosku radnego Szczotki motywując to tym, że mieszkańcy 
Chrzęsnego też są płatnikami podatku na rzecz gminy i należą im się te środki 
na tę ulicę. My zabiegamy o  środki zewnętrzne na realizację tej inwestycji i 
chciałbym od Pana usłyszeć, o jakie środki zewnętrzne Pan kiedykolwiek 
zabiegał.  
 
Wytworzyła się dyskusja pomiędzy radnym Wójcikiem i radnym Szczotką.    
 
Burmistrz przypomniał, że gdy zabiegał o środki zewnętrzne na budowę hali, też 
wszyscy mówili, że nie ma zapewnionego finansowania, to dofinansowanie 
dzisiaj jest. Mam pismo z Centrum Realizacji Inwestycji Kolejowych 
powiedział Burmistrz, które mówi o tym, że trwa procedura dotycząca 
dofinansowania tej drogi bądź wykonania tego zamiast drogi serwisowej. 
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Kwestia jest tego typu, że inwestycja pn. „modernizacja linii kolejowej” jest 
współfinansowana ze środków unii europejskiej i Centrum Obsługi Projektów 
musi wyrazić zgodę na taką zmianę, że po prostu ulica Tłuszczańska zostanie 
wykonana zamiast drogi serwisowej. Niestety to trwa i proszę o cierpliwość i 
zapewnił, że nie rozpocznie tej inwestycji, dopóki nie będzie dofinansowania z 
PKP PLK . 
Zwracając się do radnego Szczotki powiedział, że jeśli te pieniądze  
przeznaczyłby na inny cel, to skąd wziąć  kolejne 400 000 zł. Wyjaśnił, że aby 
chociaż w części zaspokoić roszczenia radnych, są sprzedawane nieruchomości  
na terenie miasta Tłuszcz, chociaż do tej pory nie były zbywane żadne 
nieruchomości, a budżet się nie rozciąga jak guma. Nie po to pracujemy nad tym 
przez dwa miesiące, żeby Pan dzisiaj lekką ręką komuś zabrał, a dał sobie, 
zakończył Burmistrz. 
 
Radny Robert Szydlik  zapytał Burmistrza, czy nie słucha do końca takiego 
wniosku, czy specjalnie wprowadza w błąd ludzi na sali, ponieważ  radny nie 
wnioskował o przesunięcie tych środków do Jasienicy, tylko na SUW w ulicy 
Wąskiej. Powiedział, że sam będzie prosił radnego Szczotke, żeby ten wniosek 
dzisiaj wycofał, jeśli  Burmistrz zobowiąże się, że dopóki Kolej nie da środków 
w podobnej wysokości jakie przeznacza Gmina,  to oczywiście tak, jest za tym, 
żeby umowy ustne były.  
 
Burmistrz odpowiedział, że są rozważane przez Kolej dwie możliwości, albo 
współfinansowanie budowy ulicy Tłuszczańskiej i my jako Gmina 
przejęlibyśmy pieniądze na realizacje tej inwestycji, albo Wykonawca projektu 
modernizacji Kolei wykona część podbudowy, a my wykonamy nakładkę 
asfaltową. Na dzień dzisiejszy nie mam  wartości kosztorysowych na jakie  
oceni Kolej wykonanie tej podbudowy i macie Państwo moje zapewnienie, że 
jeżeli nie będzie finansowania przez PKP PLK tej inwestycji, to na pewno ja jej 
nie rozpocznę. Druga rzecz, Pan radny chce przenieść środki na modernizację 
SUW w Tłuszczu, ale te środki nie są w stanie zabezpieczyć całości prac. 
Modernizacja SUW na ulicy Wąskiej  jest to koszt około 2 mln złotych i należy 
szukać całej kwoty.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Mirosława 
Szczotki. 
 
Rada Miejska w Tłuszczy przy 6 głosach „za”,  6 głosach  „przeciw” i 3 głosach 
„wstrzymujących się” nie przyjęła wniosku.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną przez 
Panią Skarbnik. 
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Rada Miejska w Tłuszczu przyjęła jednogłośnie  autopoprawkę zgłoszoną przez 
Panią Skarbnik.  
 
Radny Mirosław Szczotka zgłosił wniosek: 
 
 aby w załączniku nr 3 poz.47- budowa oświetlenia, dopisać ulica Wołomińska. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Szczotki. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie.  
 
Radny Robert Szydlik zgłosił wniosek o: 
 
zmianę i przeniesienie z działu 750 rozdział 75023 § 4010 z zadania pod nazwą 
wynagrodzenia osobowe pracowników załącznik nr 2 kwoty 200 000 zł po 
zmianie plan wynosi 2 389 741 zł na: 

-kwoty 45 000zł do działu 926 rozdział 92695 § 2360 jako dotację celową na 
zadanie pod nazwą Dotacja celowa na zadania z zakresu wspierania i 
upowszechniania kultury fizycznej łączny nakład na zadanie 130 000zł załącznik 
nr 4 

-kwoty 35 000zł do działu 921 rozdział 92195 § 2360 jako dotację celową na 
zadanie pod nazwą Dotacja celowa na zadania z zakresu kultury i dziedzictwa 
narodowego łączny nakład na zadanie 105 000zł załącznik nr 4 

-kwoty 80 000zł do działu 801 rozdział 80101 § 4010 na zadanie pod nazwą 
wynagrodzenia osobowe pracowników po zmianie plan wynosi 6 716 252 zł 
załącznik nr 2 (ze wskazaniem na zajęcia dodatkowe w szkołach podstawowych ) 

-kwoty 40 000zł do działu 801 rozdział 80110 § 4010 na zadanie pod nazwą 
wynagrodzenia osobowe pracowników po zmianie plan wynosi 3 772 254 zł 
załącznik nr 2 (ze wskazaniem na zajęcia dodatkowe w gimnazjach ) 

przeniesienia 

-kwoty 10 000zł z działu 750 rozdział 75075 § 4210 z zadania pod nazwą Zakup 
materiałów i wyposażenia do działu 600 rozdział 60016 § 6050 na nowe zadanie 
pod nazwą Wykonanie projektu ul. Zagłoby w Tłuszczu załącznik nr3 

przeniesienia  

-kwoty 75 000zł z działu 750 rozdział 75023 § 4010 z zadania pod nazwą Zakup 
materiałów i wyposażenia załącznik nr 2 na: 
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-kwoty 60 000zł do działu 900 rozdział 90001§ 6050 na zadanie pod nazwą 
Budowa kanalizacji w ul. Wąskiej i Nowosadowej po zmianie plan wynosi 260 
000 zł załącznik nr 3 

przeniesienia 

-kwoty 15 000zł do działu 921 rozdział 92109 § 2480 jako dotację podmiotową 
dla CKS iR na wydatki związane z Chórem Lux Mea łączny nakład na zadanie 
915 000 zł załącznik nr 4 

ponadto wnioskuję wprowadzenie zmian w stosownych załącznikach WPF 
włącznie oraz z uwagi na ilość zmian o głosowanie blokiem  

Wyjaśnił: 200 000 zł z wynagrodzeń  w Urzędzie, 10 000 zł z promocji i 75 000 
zł z zakupu materiałów i wyposażenia.   Na zakup materiałów i wyposażenia 
kwota 75 000 zł wzrosła w projekcie budżetu na 2014 rok w porównaniu do roku 
2013. Jeśli chodzi o promocję, wnioskuję o pozostawienie środków w tej 
wysokości jaka była w 2013 roku. Jeśli chodzi o płace w Urzędzie Miejskim, to 
kwota nagród 276 000 zł o których ostatnio była mowa i wiemy to z prasy, ale w 
dalszym ciągu nie wiemy, jak te środki były wydatkowane, ile z tych środków 
przeznaczono na odprawy, czy nagrody jubileuszowe. Na ostatniej Komisji 
Rewizyjnej Pani Skarbnik pytana o kwotę, jaka jest potrzebna na dodatkowe 
świadczenia, które wynikają z odpowiednich przepisów czyli odprawy i nagrody 
jubileuszowe, podała  ok. 140 000 zł. Po zmianie jaką proponuję, nadal budżet 
płacowy Urzędu Miejskiego jakby  zabezpieczałby  te środki, a ponadto 
zabezpiecza kwotę ok. 50 000 zł  na nagrody dla pracowników Urzędu 
Miejskiego, czyli na tym poziomie, na jakim to powinno być w Urzędach 2-3% . 

Wnoszę o zdjęcie 200 000 zł,  ale w projekcie budżetu na rok 2014 pojawiło się 
zwiększenie o 120 000 zł, którego nie było w ubiegłorocznym budżecie. Gdybym 
rok temu chciał taką samą kwotę pozostawić w Urzędzie Miejskim, 
wnioskowałbym wówczas o zdjęcie kwoty 80 000 zł.     

Pan Waldemar Banaszek, Zastępca Burmistrza poinformował, że w przyszłym 
roku są przewidziane nagrody jubileuszowe dla 6 osób i 3 osoby będą odchodzić 
na emeryturę, w związku z tym te środki muszą być zwiększone. W ubiegłym 
roku nikt nie odchodził na emeryturę. W Pana wydaniu te nagrody powracają 
jak bumerang, jako tematy zastępcze, powiedział Zastępca Burmistrza .W 
ubiegłym  roku nieobecności, czyli  zwolnień lekarskich, urlopów 
macierzyńskich  było 2388 dni, przeliczając to na etaty, ciągle nie pracuje 10 
osób na 45 -50 osób pracujących (zależy, ilu jest pracowników 
interwencyjnych) . Ktoś za te 10 osób musi wykonywać  zadania, czyli nagrody 
lub  premia się należy.  
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Radny Rober Szydlik odnosząc się do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza 
powiedział, że nagrody nie są jego tematem zastępczym, było to już 
wielokrotnie omawiane, ale gdyby radni mieli pełną, szczegółową  informację, 
jak to wyglądało, być może wcale by tego wniosku nie składali.. Następnie 
zwracając się do Zastępcy Burmistrza powiedział: „ mówi Pan, że dużo 
pracowników nie ma, proste pytanie – ilu ludzi Pan zastępował w ubiegłym roku 
i ile Pan otrzymał nagrody.”  

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że ustawa śmieciowa, która weszła w życie 
w tym roku,  jeszcze nie do końca jest wykonywana, należałoby wprowadzić 
egzekucje w związku z tym, że na dzień dzisiejszy 1300 rodzin nie wpłaciło i 
ktoś musi to wykonywać. Na 10 000 mieszkańców powinien to obsługiwać 
jeden pracownik, takiego pracownika nie mamy i do tej pory wykonywaliśmy to 
własnymi siłami, czyli 2 etaty w skali rocznej to jest przeszło 100 000 zł. 
Następnie była inwentaryzacja nieruchomości w całej Gminie, w samej 
Jasienicy jest około  1500 zmian, ktoś musi to wprowadzić, bo jeżeli tego nie 
wprowadzimy, to zmniejszymy swój dochód. W tym roku też nie 
przeprowadzaliśmy kontroli w związku z tym, że nie było komu tego wykonać. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Szydlika: 

 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej na 2014 rok.  

Rada Miejska  w Tłuszczu przy 8 głosach „za”, 4 głosach „przeciw” i 3 głosach 
„wstrzymujących się” wniosek przyjęła.  

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr WA.385.2013 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 6 grudnia 2013 roku w 
sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Tłuszcza projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Tłuszcz  na 2014 rok i opinii o możliwości sfinansowania 
planowanego deficytu budżetu Gminy Tłuszcz na 2014 rok , załącznik nr 13 do 
niniejszego  protokołu oraz Uchwałę Nr WA.386.2013 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 6 grudnia 2013 roku w 
sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Tłuszcza projekcie uchwały o 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Tłuszcz na lata 2014-2023, 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

 Uchwały Budżetowej na rok 2014 wraz z wprowadzonymi zmianami.      
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 14 głosach „za” i 1 głosie „przeciw”  podjęła 
Uchwałę  Nr XXVII.328.2013 w sprawie Uchwała Budżetowa Gminy Tłuszcz 
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na rok 2014 wraz z naniesionymi zmianami, załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 
 

i) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz  na 
lata 2014-2023 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że zmianie ulegną zapisy w związku z 
wprowadzonymi zmianami w Uchwale Budżetowej na rok 2014.    
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 14 głosach „za” i 1 głosie „przeciw”  podjęła 
Uchwałę Nr XXVII.329.2013 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Tłuszcz  na lata 2014-2023, załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę.  
 

j)  w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Chrzęsnem  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr XXVII.330.2013  
w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem, 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

k) w sprawie określenia trybu powoływania i odwoływania członków   
     zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego  
     funkcjonowania 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada  Miejska w  Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  XXVII.331.2013 
w sprawie określenia trybu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 

l) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania  
     Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  
     na lata  2013-2016 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII.332.2013 w 
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2013-2016, załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu. 
 

m) w sprawie nadania Statutu Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji     
w Tłuszczu  
 

Pan Tomasz Jusiński, Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza zgłosił 
autopoprawkę polegającą na zmianie zapisu w paragrafie 4 pkt.3 z ulicy 
Warszawskiej – na ulica Szkolna.  

 
Rada Miejska W Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII.333.2013  
w sprawie nadania Statutu Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Tłuszczu 
wraz z naniesioną poprawką, załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
 

n) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady  
     Miejskiej w Tłuszczu na rok 2014 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVII.334.2013 w 
sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Tłuszczu na rok 2014, załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 
Ad5. Plany Pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Tłuszczu na 2014 rok, 
przedstawili Przewodniczący Komisji. 
Plany pracy stanowią załączniki  nr 22, 23, 24, 25 i 26 do niniejszego protokołu  
 
Ad6. Interpelacje radnych. 
 
Radny Henryk Wójcik  zwrócił się z zapytaniem do radnego powiatowego 
Tomasza Janusza Czarnogórskiego, kiedy będą realizowane i jakim etapie są 
prace na drodze powiatowej w Chrzęsnem i kiedy będzie najbliższa sesja Rady 
Powiatu. 
 
Pan Tomasz Janusz Czarnogórski odpowiedział, że  sesja odbędzie się  w 
najbliższy czwartek i będzie przyjmowany budżet na 2014 rok, natomiast 
odnośnie inwestycji powiatowych, to projekt ulicy Tłuszczańskiej nie został 
wprowadzony do budżetu, jest to temat do dyskusji. Zarząd Powiatu  na rok 
przyszły przyjął politykę oszczędnościową i będą wykonywane inwestycje te 
najbardziej niezbędne. Nie wprowadzamy nowych inwestycji ponieważ  dla 
samorządu idą chyba ciężkie czasy, trzeba zaoszczędzić, by móc inwestować w 
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nowe programy, które się pojawią  w nowej perspektywie. Jesteśmy na 
Mazowszu, a według decydentów unijnych, Mazowsze jest najbogatszym 
województwem, najwięcej do tej pory otrzymywało, stąd też dofinansowanie na 
Mazowszu będzie trochę inaczej wyglądało jak w pozostałych województwach.  
 
Radny Adam Wojtyra zgłosił interpelację do obsługi prawnej Urzędu, aby 
wniosek który został złożony do sądu o drogę Kury-Chrzęsne został 
zamieszczony w Internecie lub w prasie z potwierdzeniem przyjęcia przez 
sekretariat sądu, ponieważ zbyt długo to trwa.  
Następnie w imieniu mieszkańców miejscowości przylegających do drogi 
Tłuszcz-Białki, podziękował radnemu  powiatowemu za wykonaną Przez 
Powiat  inwestycję na tej drodze i poprosił o dalsze jej kontynuowanie. 
 
Ad7. Zapytania i wolne wnioski.  
 
Radny Mirosław Sobczak  zwracając się do Zastępcy Burmistrza powiedział:   
„Miałem nie zabierać głosu, ale jak tu  się nie odnieść do referatu jaki został  
odczytany przez Pana  na ostatniej Sesji zwyczajnej. Odniosę się do prac  
związanych z oświatą w Miąsem i wyliczenia inwestycji w postaci otwarcia 
Przedszkola Samorządowego, zapomniał Pan, jak skutecznie blokowaliście 
wprowadzenie tego zapisu do uchwały budżetowej, nie znalazł się  także w  
czasie wprowadzania zmian do uchwały budżetowej pomimo zabiegów Pani 
dyrektor i  moich. To Przedszkole powstało tylko dzięki  Radzie, która na mój 
wniosek wprowadziła to zadanie do realizacji. Te działania Panów doprowadziły 
do tego, że oddano je w listopadzie. Co by było, gdyby Rada nie wprowadziła 
tego zapisu i Gmina musiałaby zwrócić ok. 2 mln zł z tych, którego skutkiem 
miało być powstanie tego Przedszkola. Kolejna sprawa, szczycił się Pan  
remontem łazienek w Zespole Szkół w Miąsem, są piękne. Panie Zastępco, Pan 
odpowiedzialny za oświatę,  pomimo decyzji Sanepidu  nie wprowadził takiego 
zadania do realizacji, to jest brak odpowiedzialności. To dzięki Radzie również 
to zadanie zostało zrealizowane.” 
 
Radny Robert Szydlik w nawiązaniu do wystąpienia Zastępcy na  ostatniej sesji 
zwrócił się z zapytaniem, kto przygotowywał to wystąpienie, czy Zastępca sam, 
czy ktoś  mu pomagał. 
 
Pan Waldemar Banaszek, Zastępca Burmistrza odpowiedział, że sam 
przygotowywał.  
 
Rady Robert Szydlik zapytał: dlaczego Pan  zmanipulował  moją wypowiedź z 
jednej z poprzednich sesji i  włożył jedno zdanie, którego nigdy nie 
powiedziałem, ale jeśli gdzieś powiedziałem kiedyś, nie mówię że ono było 
takie straszne, ale nie na tej sesji i nie w takim kontekście, to nie była moja 
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wypowiedź. Przeczytał Pan zdanie sugerując, że jest to moja wypowiedź, jeśli 
taka wypowiedź na sesji nie padła. Na żadnym z nagrań ani  urzędowym ani tym 
opublikowanym na  Stacji Tłuszcz nie ma mojej wypowiedzi. Mam prośbę, nie 
manipulujmy, możemy się nie zgadzać w wielu kwestiach, ale trzymajmy się 
konkretów.  
 
Zastępca Burmistrza powiedział, że po odsłuchaniu nagrania rzeczywiście jedno 
takie zdanie nie padło, za co przeprasza radnego.  
 
Radny Mirosław Sobczak zwracając się do Burmistrza powiedział: na jednej z 
sesji zwołanych przez radnych wyliczył Pan swoje zasługi, wyliczając co Pan 
zrobił, co Pan kupił. Panie Burmistrzu, nie ogłupiajmy społeczeństwa, nie 
róbmy ludziom wody z mózgu, Pan realizuje uchwały Rady i jak jest  coś 
kupione, zrobione, to otrzymuje Pan przecież  10 tys. zł  wynagrodzenia. Aluzja 
zaś do Rady, że chcąc obniżyć Panu wynagrodzenie, chce zwiększyć 
dysproporcje, jest śmieszna.   Część radnych chciało otworzyć Panu oczy. 
Czy normalną sytuacją jest, gdy  pracownicy otrzymują wyższe wynagrodzenie 
od pracodawcy, dla mnie, nie.  Czy normalną sytuacją jest, kiedy Burmistrz  z 
osobami podpisuje umowę z firmą w sprawie  odzyskiwania VAT-u i jak Pan 
sam określił, jej nie realizuje, kiedy przepadają miliony, nie realizuje Pan, nie 
próbuje podkreślam, żadnego z innych  sposobów w sprawie odzyskiwania tych 
milionów. Proszę przedstawić merytoryczne uchwały, argument, że winna jest 
temu Rada. Za tą umowę, która jest nie realizowana, odpowiada również Pani 
Radca Prawny, jest ona niekorzystna, tylko brak jest odwagi to przyznać. Wraz 
z upływem czasu przepadają te miliony, które są tak potrzebne i niezbędne do 
realizacji wydatków związanych z Gminą. Czy to jest gospodarność. Zarzuca 
Pan Radzie, że  naraża Gminę na straty, bo zwołała jedną sesję nadzwyczajną, 
Pan tych sesji zwołał 6. Panie Burmistrzu, nie jesteśmy tu po to, żeby było  
miło, zostaliśmy wybrani, żeby pomagać ludziom dbając o interesy 
mieszkańców i Gminy, a nie o  interesy tych, którzy nam cukrzą i klaszczą i 
oczekują zapłaty choćby w postaci kilkunastu tysięcznych  nagród.  
 
Burmistrz odpowiedział: z jednym się mogę z Panem zgodzić, żebyśmy 
wspólnie nie  ogłupiali ludzi. Jeżeli Pan już podaje moje wynagrodzenie, to 
proszę powiedzieć, że jest to kwota brutto. Jeżeli chodzi o odzyskiwanie VAT-u, 
to chciałbym Pana poinformować, że ten VAT jest odzyskiwany, ponieważ 
wszystkie inwestycje w tej chwili związane z wodociagowaniem, są prowadzone 
przez ZGKiM w Tłuszczu i ten VAT się odzyskuje.   
 
Radny Mirosław Sobczak zapytał Burmistrza, po co była  w takim razie 
zawierana umowa z Deloitte.  
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Burmistrz odpowiedział, że umowa z firmą Deloitte była zawarta po to, żeby 
odzyskiwać podatek VAT i zwrócił się o wskazanie chociaż  jednej Komisji 
Rady, która określiła, który konkretny sposób na  odzyskiwanie  podatku VAT  
ma być realizowany. Cały czas były tylko zarzuty, że jest zła umowa i nic 
więcej. Ja naprawdę przeanalizowałem wszystkie protokoły z Komisji i  nigdzie 
nie padło, który sposób ma być realizowany, a były przez firmę podane trzy 
sposoby.    
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.    
 
Sołtys z Chrzęsnego Eugeniusz Dąbrowski zapytał, co się dzieje ze złożonym   
wnioskiem o dotację w kwocie  40 00 zł  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w 
Chrzęsnem. 
 
Burmistrz odpowiedział, że dzisiejsza uchwała jest związana z wykonywaniem 
funduszu sołeckiego, ponieważ  w inny sposób nie można przekazać środków z 
funduszu sołeckiego na Remizę OSP. Natomiast wnioski były składane przez 
wielu radnych i też nie wszystkie zostały uwzględnione. Jeżeli w przyszłości 
będą rezerwy budżetowe, to na pewno radni się przychylą do tego, żeby ta 
inwestycja była wspierana. Pan nie miał od nikogo złożonej obietnicy, że oprócz 
funduszu sołeckiego jakieś inne środki  na ten cel zostaną przeznaczone.  
 
Sołtys z Jaźwia Krzysztof  Kubuj podziękował za wybudowana drogę w 
miejscowości Jaźwie. 
 
Radny Mirosław Sobczak zapytał, co z uchwałą podjętą na sesji nadzwyczajnej 
w sprawie dopłat do śmieci, czy ukaże się jakaś informacja odnośnie składania 
wniosków dla rodziców, którzy posiadają troje i więcej dzieci. 
 
Pan Tomasz Jusiński, Sekretarz Gminy  odpowiedział, że uchwała podjęta na tej 
sesji nadzwyczajnej jest w dniu dzisiejszym  rozpatrywana przez Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej i nie znany jest jeszcze werdykt, nie wiemy 
czy zostanie uchylona. Musimy czekać na informację. Jeśli zostanie uchylona, 
będziemy się starać przygotować dobry projekt.   
 
Radny Robert  Szydlik powiedział, że na przedostatniej sesji nadzwyczajnej 
była podjęta uchwała w sprawie wprowadzenia w Urzędzie Miejskim w 
Tłuszczu elektronicznego rejestru umów i zapytał, czy ta uchwała była skarżona 
przez Urząd, czy została wysłana dalej i jakie są dalsze decyzje w tej sprawie.  
 
Burmistrz odpowiedział, że było w tej sprawie rozstrzygnięcie Wojewody z 
którego wynika, że rejestr miała  Rada prawo uchwalić, natomiast co do zapisów 
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w tym rejestrze Wojewoda miał wątpliwości. Burmistrz zapytał, czy odczytać to 
rozstrzygnięcie. 
 
Radny Szydlik odpowiedział, że to rozstrzygniecie  będzie czytane na 
posiedzeniach Komisji Rady .  
    
Ad7. Zamknięcia obrad XXVII  Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu. 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38 ( biuro obsługi rady ). 
 
Protokółowała: Bożena Brzozowska   

 
 
 
 
 
 
 
 


